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MİlletvekİllerİNİN Katılımıyla Bölgenİn Sorunları Ele AlındıMİlletvekİllerİNİN Katılımıyla Bölgenİn Sorunları Ele Alındı
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası’nın bölgem�z�n sorunlarını ve çözüm öner�ler�n� görüşmek üzere gerçekleşt�rd�ğ� �st�şare toplantısında,
Tek�rdağ M�lletvek�ller� Mestan Özcan ve İlham� Özcan Aygun'un yanı sıra, Çerkezköy Kaymakamı Nazm� Günlü, Çerkezköy Beled�ye Başkanı
Vahap Akay, Çerkezköy TSO Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n, Çerkezköy Esnaf ve Sanatkârlar Odası Başkanı Erkan Zümbül, Oda Yönet�m
Kurulu Üyeler� ve Kooperat�f tems�lc�ler� katılım sağladı.

Bu öneml� toplantıda, bölgem�z�n başlıca sorunları
m�lletvek�ller�m�ze aktarıldı ve çözüm öner�ler� üzer�nde duruldu.
Ayrıca, Odamızın hedef ve projeler� arasında yer alan konular
hakkında b�lg� paylaşımı yapılarak, bu projeler�n bölgeye
sağlayacağı katkılar değerlend�r�ld�. Sektörel bazda karşılaşılan
zorluklar ve projeler �le �lg�l� kapsamlı değerlend�rmeler yapıldı.

“ÖNEMLİ BİR YOL HARİTASI OLUŞTURACAK”

Toplantının sonunda değerlend�rmelerde bulunan Yönet�m
Kurulu Başkanımız Ahmet Çet�n, "Bölgem�z�n ve üyeler�m�z�n
talepler�n� m�lletvek�ller�m�ze aktardık. Gerçekten değerl� b�r
toplantı oldu. M�lletvek�ller�m�z�n desteğ�yle, bölgem�z�n
kalkınması adına öneml� adımlar atılacağını düşünüyoruz. Bu tür
�st�şareler�n, bölgen�n gel�ş�m� ve kalkınmasına büyük katkı
sağlayacağına �nanıyoruz. Toplantıda ele alınan konuların
sadece bölgen�n mevcut sorunlarına çözüm üretmekle kalmayıp,
gelecektek� projeler ve hedefler doğrultusunda da öneml� b�r yol
har�tası oluşturacak.” ded�.
Başkanımız Ahmet Çet�n, M�lletvek�ller�m�z başta olmak üzere
toplantıya katılan ve destek sunan herkese teşekkürler�n� �lett�.

Çerkezköy TSO’DA Yenİ İndİrİm Anlaşmaları İmzalandıÇerkezköy TSO’DA Yenİ İndİrİm Anlaşmaları İmzalandı
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası olarak, üyeler�n�n faydalanab�leceğ� �nd�r�m anlaşmalarını sürdürüyor. Bu kapsamda üç yen� f�rma �le daha
�nd�r�m anlaşması �mzalandı.

Protokol �mza tören�, Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası
Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n, Oda Yönet�m Kurulu
Başkan Yardımcısı Mustafa Ogün Asıl, Yönet�m Kurulu
Üyeler� Üm�t Süthan ve Ufuk Mangır, Oda Genel Sekreter�
Seçk�n Bayraktar �le Dünyagöz, Reform İş Sağlığı ve
Güvenl�ğ�, Özel Ardadent 59 Ağız ve D�ş Sağlığı Merkez�
yetk�l�ler�n�n katılımıyla gerçekleşt�r�ld�.

İNDİRİM SAĞLANAN KURULUŞLAR

Anlaşmalar kapsamında: Dünyagöz �le yüzde 20’ye varan
�nd�r�m, Reform İş Sağlığı ve Güvenl�ğ� �le yüzde 30 oranında
�nd�r�m, Özel Ardadent 59 Ağız ve D�ş Sağlığı Merkez� �le
yüzde 20 oranında �nd�r�m sağlanacaktır. Oda üyeler� bel�rt�len
f�rmalarda �nd�r�ml� olarak yararlanab�lecekt�r. Devamı 
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Dünya Odalar Federasyonu ve Türk�ye Odalar ve Borsalar B�rl�ğ� (TOBB) Başkanı M. R�fat H�sarcıklıoğlu Çerkezköy T�caret ve
Sanay� Odası’nı z�yaret ett�. ÇerkezköyTSO Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n, bölgem�z�n güncel durumu, sanay� sektöründek�
gel�şmeler ve üyeler�m�z�n talepler� hakkında kapsamlı b�lg�ler� Başkanımız Sayın M. R�fat H�sarcıklıoğlu �le paylaştı.

Ocak 2025

Odamız; İtalya T�caret ve Sanay�
Odası Derneğ� Yönet�m Kurulu
Üyes�, Dünya İtalyan G�r�ş�mc�ler
Federasyonu Başkan Yardımcısı
ve Cont�tal Türk�ye Genel Müdürü
Andrea Leo'nun ve Cont�tal
Türk�ye Fabr�ka Sorumlu Müdürü
Oğuz Osmanoğlu’nun katılımıyla
öneml� b�r etk�nl�ğe ev sah�pl�ğ�
yaptı. İhracat Danışmanlığı
programımızda yer alan
üyeler�m�z, bu etk�nl�kte Andrea
Leo �le b�reb�r (B2B) görüşmeler
gerçekleşt�rerek, f�rmalarını
tanıtma ve �hracat kapas�teler�n�
artırma fırsatı buldu.
Katılımcı üyeler�m�z, f�rmalarının
ürün ve h�zmetler� hakkında
detaylı b�lg�ler vererek,
uluslararası p�yasalarda rekabet
avantajı sağlamak adına
tanıtımlarını gerçekleşt�rd�. 
Andrea Leo'nun özenle topladığı
bu b�lg�ler, İtalya T�caret Odası ve
Dünya İtalyan G�r�ş�mc�ler
Federasyonu �le paylaşılacak ve
bu kuruluşlar aracılığıyla �lg�l�
İtalyan f�rmalarına �let�lecek.

“BU TÜR İŞBİRLİKLERİNİ VE
ETKİNLİKLERİ
DESTEKLEMEYE DEVAM
EDECEĞİZ.“
Toplantıya Katılarak
Değerlend�rmelerde bulunan
Başkan Ahmet Çet�n, “Andrea Leo
�le gerçekleşt�r�len bu B2B
görüşmeler, �k� ülke arasında t�car�
�l�şk�ler�n daha da güçlenmes�n� ve
�hracat sev�yeler�n�n artmasını
sağlayacak öneml� b�r adım olarak
değerlend�r�lmekted�r. Çerkezköy
TSO olarak, bölgem�zdek�
f�rmaların uluslararası pazarlarda
rekabet edeb�l�rl�ğ�n� artırmak ve
yen� �hracat fırsatları yaratmak �ç�n
bu tür �şb�rl�kler�n� ve etk�nl�kler�
desteklemeye devam edeceğ�z.
Gerçekleşen bu stratej�k
görüşmeler, hem Türk�ye hem de
İtalya arasındak� t�caret hacm�n�
artırma ve �k� ülke arasındak�
�şb�rl�ğ�n� pek�şt�rme amacı
taşımaktadır. Çerkezköy TSO,
Andrea Leo ve İtalya T�caret ve
Sanay� Odası Derneğ� �le b�rl�kte,
üyeler�m�z�n �hracat kapas�teler�n�
gel�şt�rerek, uluslararası arenada
daha güçlü ve rekabetç� b�r
konuma gelmeler�n�
hedeflemekted�r.” ded�.

Çerkezköy T�caret ve Sanay�
Odası olarak, İtalya T�caret ve
Sanay� Odası Derneğ� Yönet�m
Kurulu Üyes�, Dünya İtalyan
G�r�ş�mc�ler Federasyonu Başkan
Yardımcısı ve Cont�tal Türk�ye
Genel Müdürü Andrea Leo’nun ve
Cont�tal Türk�ye Fabr�ka Sorumlu
Müdürü Oğuz Osmanoğlu’nun
katılımıyla düzenled�ğ�m�z �hracat
danışmanlığı programımıza katılım
sağlayan üyeler�m�z �le
gerçekleşt�rd�ğ�m�z İhracatta Yen�
Ufuklar’ın �k�nc� toplantısını
gerçekleşt�rd�k.

Sayın Andrea Leo’nun özenle
topladığı bu b�lg�ler, İtalya T�caret
ve Sanay� Odası Derneğ� ve
Dünya İtalyan G�r�ş�mc�ler
Federasyonu �le paylaşılacak ve
bu kuruluşlar aracılığıyla �lg�l�
İtalyan f�rmalarına �let�lecek.
İHRACAT ÇALIŞMALARI
DEVAM EDECEK
Çerkezköy T�caret ve Sanay�
Odası tarafından yapılan
açıklamada üyeler�n Avrupa
pazarında yer alması adına
çalışmaları devam edeceğ�
bel�rt�ld�. 

İhracatta Yenİ Ufuklarİhracatta Yenİ Ufuklar

Bu etk�nl�kte, programımıza katılan
üyeler�m�z, Andrea Leo �le b�reb�r
(B2B) görüşmeler
gerçekleşt�rerek, f�rmalarını
tanıtma ve yen� �hracat hedefler�
bel�rleme fırsatı buldular.

Bugünkü toplantıda da, katılımcı
üyeler�m�z f�rmalarının ürün ve
h�zmetler� hakkında daha detaylı
b�lg�ler vererek, sunumlarını
gerçekleşt�rd�. Uluslararası
p�yasalarda rekabet avantajı
sağlamak adına tanıtımlarını
gerçekleşt�rd�ler.
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İstİhdam ve Meslekİ Eğİtİm Kurulu Toplantısı
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası (Çerkezköy TSO) Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n, Kuzey Kıbrıs Türk
Cumhur�yet� (KKTC) Cumhurbaşkanı Sayın Ers�n Tatar'ı ve Bayındırlık ve Ulaştırma Bakanı Erhan Arıklı’yı z�yaret ett�.

Ocak 2025

Tek�rdağ Val�l�ğ�’nde, Val�
Yardımcımız Sayın Mustafa Çek
başkanlığında gerçekleşen
toplantıya Odamız Yönet�m
Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n de
katılım sağladı. Düzenlenen
toplantıda �st�hdam ve meslek�
eğ�t�m pol�t�kalarının
oluşturulmasını, �st�hdamı
koruyucu, gel�şt�r�c� ve �şs�zl�ğ�
önley�c� tedb�rler görüşüldü.
Ayrıca meslek� eğ�t�m
uygulamalarının �zlenmes� ve
değerlend�r�lmes�ne yönel�k
çalışmalar �ncelend�. İŞKUR
tarafından hazırlanan çalışmalar
hakkında f�k�r alış ver�ş�nde
bulunuldu.

Ünİversİte ve Oda İşbİrlİğİ İle Yenİ Projeler Görüşüldü
V�ze Meslek Yüksekokulu Müdürü Doç. Dr. Ahmet Oğuz Akgüneş, Müdür Yardımcısı Ahmet Tuğrul Küçüky�ğ�t ve
Yüksekokul Sekreter� Ned�m Bayraktar, Odamız Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n’� z�yaret ett�.

Gerçekleşen z�yarette, Yönet�m Kurulu
Başkan Yardımcımız Mustafa Ogün Asıl ve
Yönet�m Kurulu Üyem�z Üm�t Süthan da
yer aldı.

Görüşmede, ün�vers�te ve oda �şb�rl�ğ�
çerçeves�nde gerçekleşt�r�leb�lecek
projeler hakkında detaylı b�r f�k�r
alışver�ş�nde bulunuldu. Ün�vers�te �le oda
arasındak� �şb�rl�ğ�n�n artırılmasının bölgeye
öneml� katkılar sağlayacağı vurgulandı.
Özell�kle, bölgen�n en büyük sorunlarından
b�r� olan kal�f�ye personel eks�kl�ğ� üzer�nde
duruldu. Bu sorunun çözümüne yönel�k
çeş�tl� projeler ve eğ�t�m programları
hakkında öner�ler sunuldu. Ayrıca,
yüksekokul öğrenc�ler�n�n sanay�
kuruluşlarıyla daha fazla etk�leş�mde
bulunmalarını sağlamak

Toplantı sonrası
değerlend�rmelerde bulunan
Başkanımız Ahmet Çet�n,
“Bölgem�z�n �ht�yaçları
sıralamasında �lk basamaklarda
yer alan �st�hdam ve meslek
l�seler� üzer�ne ver�ml� b�r
toplantı gerçekleşt�rd�k.
Val�l�ğ�m�z öncülüğünde, tüm
kurumlarımızla �ş b�rl�ğ�
�çer�s�nde meslek� eğ�t�m ve
�st�hdamı arttıracak yönde
kıymetl� çalışmaların hayata
geç�r�lmes� üzer�ne değerl� b�r
toplantı oldu. İŞKUR
Müdürümüz Yaşar Esen’�n
katkıları ayrıca öneml�yd�. 

Katılan ve öner�ler� �le destek sunan herkese teşekkür eder�m” ded�.
Toplantıya ayrıca; , İl M�ll� Eğ�t�m Müdürü Sayın Abdülaz�z Akyol
Tek�rdağ İŞKUR İl Müdürü Sayın Yaşar Esen, Trakya Kalkınma Ajansı
Genel Sekreter� Sayın Mahmut Şah�n, Tek�rdağ BB Genel Sekreter
Vek�l� Sayın Yüksel Özdal, Tek�rdağ Sanay� ve Teknoloj� İl Müdürü
Sayın Fahrett�n Akçal, Tek�rdağ T�caret İl Müdürü Sayın Mehmet
Furtuna, Tek�rdağ TSO Yönet�m Kurulu Başkan Vek�l� Sayın Göksel
Karaevl� ve Tek�rdağ TSD Şube Başkanı Sayın Mez�yet Erol katılım
sağladı.

amacıyla düzenleneb�lecek etk�nl�kler planlanması konusunda f�k�r alışver�ş�nde
bulunuldu. Görüşme sonunda Başkanımız Ahmet Çet�n, z�yaretten duyduğu
memnun�yet� d�le get�rerek, kend�ler�ne teşekkürler�n� �lett�.
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Yenİ Yılın İlk Meclİsİ Toplandı
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası’nda 2025 yılının �lk mecl�s toplantısı Mecl�s Başkan Yardımcısı
Abdullah Sezg�n Başkanlığında gerçekleşt�.

Ocak 2025

.Toplantı, ÇTSO Mecl�s Salonunda
gerçekleşt�. Saygı Duruşunda  ve
İst�klal Marşımızın okunmasının
ardından gündem�n �k�nc�
maddes�nde yer alan “Kapas�te
Gel�şt�rme ve Küresel Rekabetç�l�k
Destek Programcıları” hakkında
KOSGEB Tek�rdağ Müdürü Ceyhan
Bahadır Karataş b�lg�lend�rme
gerçekleşt�rd�.Gündem�n üçüncü
maddes�nde yer alan Aralık ayı gel�r
g�der ve bütçe 

�zleme raporu oy b�rl�ğ� �le �bra
ed�ld�. Üçüncü madden�n
görüşülmes�n�n ardından gündem�n
dördüncü maddes�nde yer alan
2024 yılı kes�n m�zan gel�r tablosu
ve b�lançosu oy b�rl�ğ� �le kabul
ed�ld�. Gündem�n beş�nc�
maddes�nde yer alan Meslekler�n
Gruplandırılması Rehber�nde yer
alan bazı kodlarda değ�ş�kl�k
yapılması konusu görüşülerek oy
b�rl�ğ� �le kabul ed�ld�.

AYLIK FAALİYETLER ANLATILDI

Gündem�n 6. Maddes�nde yer alan
oda faal�yetler� hakkında
b�lg�lend�rtmey� Oda Genel
Sekreter� Seçk�n Bayraktar
gerçekleşt�rd�.
Gündem maddeler�n�n
görüşülmes�n�n ardından d�lek ve
temenn�ler bölümünde mecl�s
üyeler�m�z görüş ve öner�ler�n�
aktardı.

Eğİtİm, Kalİfİye Personel ve Kültürel Çalışmalar Görüşüldü
Kapaklı Beled�ye Başkan Yardımcısı Çağlar Bütün ve Kapaklı İlçe M�ll� Eğ�t�m Müdürü Hal�l Vardı, Çerkezköy
T�caret ve Sanay� Odası Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n’� z�yaret ett�. 

Oda Genel Sekreter� Seçk�n
Bayraktar’ın da katıldığı
görüşmede, Çerkezköy
T�caret ve Sanay� Odası’nın
da destekler� �le Kapaklı
�lçes�ne kazandırılacak olan
ve yapımında son aşamaya
gel�nen okul �nşaatı
hakkında güncel b�lg�ler
paylaşıldı.
Görüşmede ayrıca �şb�rl�ğ�
�çer�s�nde yapılab�lecek
faal�yetler değerlend�r�l�rken
meslek� eğ�t�me yönel�k
projeler, kal�f�ye personel
sorunu �le �lg�l� çözüm
çalışmaları, sosyal ve
kültürel alanda
gerçekleşt�r�leb�lecek
projeler hakkında f�k�r
alışver�ş�nde bulunuldu. 

Çerkezköy TSO Başkanı Ahmet Çet�n, naz�k z�yaretten ve �şb�rl�ğ� �çer�s�nde
çalışmalara destekler�nden dolayı Sayın Çağlar Bütün ve Sayın Hal�l Vardı’ya
teşekkürler�n� �lett�.
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MESLEK KOMİTELERİ SEKTÖREL SORUNLARI GÖRÜŞTÜ
İYİ Part� Tek�rdağ M�lletvek�l� Selcan Taşçı Hamş�oğlu, beraber�ndek� heyet �le b�rl�kte Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odasını
z�yaret ett�. Gerçekleşen z�yarette bölgen�n sorunları �le �lg�l� konular görüşüldü. 

İYİ Part� Tek�rdağ M�lletvek�l� Selcan
Taşcı Hamş�oğlu ve beraber�ndek�
part�l�ler Çerkezköy T�caret ve Sanay�
Odasını z�yaret ett�.
Oda Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet
Çet�n, Yönet�m Kurulu Başkan Yardımcısı
S�nan S�f�l ve Yönet�m Kurulu Üyes�
Evren Kahraman’ın yer aldığı toplantıda
bölgem�z�n sorunları görüşüldü.

BÖLGENİN SORUNLARI GÖRÜŞÜLDÜ

Başkanımız Ahmet Çet�n, bölgem�z�n
yakın zamanda karşılaşacağı su sorunu
problem� başta olmak üzere
üyeler�m�zden gelen d�lek ve öner�ler� de
bel�rl� başlıklar hal�nde M�lletvek�l�m�ze
�leterek çözümler� konusunda destek
taleb�nde bulundu.
Toplantı sonunda Çerkezköy T�caret ve
Sanay� Odası Yönet�m Kurulu
Başkanımız Ahmet Çet�n, naz�k
z�yaretler� neden�yle M�lletvek�l�m�z
Selcan Taşcı Hamş�oğlu ve
beraber�ndek� heyete teşekkürler�n� �lett�.

Ocak 2025

çtso’da kadın gİrİşİmcİlerİn projelerİ görüşüldü
TOBB Tek�rdağ Kadın G�r�ş�mc�ler İcra Kurulu Başkanı Ayben Erdoğan Yavuzşen, beraber�ndek� bölgem�z kadın
g�r�ş�mc�ler� �le b�rl�kte Çerkezköy TSO Yönet�m Kurulu Başkanı  Ahmet Çet�n’� z�yaret ett�.

Gerçekleşen görüşmede TOBB
Tek�rdağ Kadın G�r�ş�mc�ler İcra Kurulu
Başkanı Ayben Erdoğan Yavuzşen,
kadın g�r�ş�mc�ler�n hedef ve projeler�
�le 2025 yılı planı hakkında b�lg�ler
verd�. Aynı zamanda Kadın G�r�ş�mc�ler
Koord�natör Odası olan Çerkezköy
T�caret ve Sanay� Odası �şb�rl�ğ�
�çer�s�nde gerçekleşt�r�leb�lecek
çalışmalar hakkında f�k�r alış ver�ş�nde
bulunuldu.

Bölgeye katkı sağlayacak f�k�r
alışver�şler�n�n yapıldığı ver�ml� b�r
toplantı olduğunu �fade eden
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası
Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n,
z�yaretten duyduğu memnun�yet� d�le
get�rerek teşekkürler�n� �lett�.
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Kaymakam Günlü ve bAŞKAN çETİN’DEN OKUL ZİYARETİ
Vekaleten Kapaklı Kaymakamlığı görev�nde bulunan Çerkezköy Kaymakamı Nazm� Günlü ve Çerkezköy T�caret ve Sanay�
Odası Başkanı Ahmet Çet�n, TOBB ve Çerkezköy TSO �ş b�rl�ğ� �le Kapaklı �lçes�ne yapılan ortaokulu z�yaret ett�. 

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası
Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n,
vekaleten Kapaklı Kaymakamlığı
görev�nde bulunan Çerkezköy
Kaymakamı Nazm� Günlü �le b�rl�kte,
Türk�ye Odalar ve Borsalar B�rl�ğ� ve
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası’nın
öncülüğünde Kapaklı �lçem�ze
kazandırılacak olan 16 dersl�kl� modern
ortaokulunu z�yaret ett�.

Z�yaret sırasında, Kaymakam Nazm�
Günlü ve Başkan Ahmet Çet�n, Kapaklı
İlçe M�ll� Eğ�t�m Müdürlüğü Şube
Müdürler�nden okulun mevcut durumu ve
�lerleyen süreçler hakkında detaylı b�lg�ler
aldı.

Başkan Ahmet Çet�n, teknoloj�k
donanımları �le okulun öğrenc�ler�m�z�n
tüm �ht�yaçlarına karşılık verecek şek�lde
hazırlandığını �fade ederek, çağın
gereks�n�mler�ne uygun, modern b�r
okulun çok yakın b�r süre �çer�s�nde
Kapaklı �lçem�ze kazandırılacağını bel�rtt�.

Ocak 2025

Çerkezköy TSO’DA SEKTÖREL Bİlgİlendİrme
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası �le Tek�rdağ Tarım ve Orman İl Müdürlüğü �şb�rl�ğ�nde Ahşap Ambalaj Malzemeler�n�n
Işıl İşlemes�ne da�r b�lg�lend�rme toplantısı düzenlend�.

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası,
Tek�rdağ Tarım İl Müdürlüğü �ş
b�rl�ğ�nde düzenlenen Ahşap Ambalaj
Malzemeler�n�n Işıl İşleme tab�
tutulması ve �şaretlenmes�ne da�r
yönetmel�k kapsamında �z�n belgel�
�şletmelere yönel�k öneml� b�r
b�lg�lend�rme toplantısına ev sah�pl�ğ�
yaptı. Toplantıya, Tarım İl Müdürlüğü
B�tk�sel Üret�m Şube Müdürü
Abdurrahman Erdoğan, Çerkezköy
Tarım İl Müdürü Murat Öner, ISPM 15
Denet�m Görevl�s� Hasan Zeybek,
Necdet Takbaş ve Aslı Mercangöz
katılım sağladı. Bu değerl� katılımcılar,
toplantıda yönetmel�ğ�n detaylarını ve
süreçler�n� anlatarak katılımcılara
öneml� b�lg�ler sundu. Toplantıda
ahşap ambalaj malzemeler�n�n ışıl 

�şlem görmes� ve bu �şlem�n nasıl yapılması gerekt�ğ� konusunda �şletmeler�
b�lg�lend�rmek ve yönetmel�k kapsamındak� gerekl�l�kler� detaylı b�r şek�lde
açıklandı. İşletmeler�n, ışıl �şlem� doğru b�r şek�lde uygulayab�lmeler� �ç�n gerekl�
adımlar ve d�kkat ed�lmes� gereken noktalar vurgulandı.
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Ocak 2025 İSTATİSTİKLERİ

40 Adet Kapas�te Raporu

39 Adet Ekspert�z Raporu

78 Adet K Belges�

90 Adet

578 Adet Faal�yet Belges�

Sayısal Takograf170 Adet

Yen� Üye

2740 Adet Dolaşım Belges�


